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Статья посвящена анализу проблем допуска адвокатов-защитников к их подзащитным на стадии 
предварительного расследования. В статье приводятся примеры необоснованного недопуска адвока-
тов и выбранные последними пути противодействия таким нарушениям. Автор приходит к выводу 
о необходимости усиления контроля за нарушениями сотрудников дознания и предварительного 
следствия, о недостаточном внимании к повышению профессиональной подготовки указанных со-
трудников в связи с постоянным изменением законодательства.
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Th e article is devoted to the analysis of the problems of admission of defense lawyers to their clients at 
the stage of preliminary investigation. Th e article provides examples of unjustifi ed non-admission of lawyers, 
and the ways chosen by the latter to counter such violations. Th e author comes to the conclusion that it is 
necessary to strengthen control over violations of employees of the inquiry and preliminary investigation, 
about insuffi  cient attention to improving the professional training of inquiry and investigation employees in 
connection with the constant changes in legislation.
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